
 

 

 

ACTA JUNTA DE L’AFA _ ESCOLA MAS MARIA 

DATA: 10/09/2024          LLOC/MITJÀ: VIDEOCONFERÈNCIA MEET   HORA: 21.30h 

Assistents: Elina Desylla (Presidenta en funcions), Hector Sampedro, Cristina Belmonte (Tesorera), 

Rocio M. (Comissió Menjador),  Anna R. (Comissió Famílies Nouvingudes), Rosa S. (Comissió 

Educació, Comissió Equipaments), Jordi S. (Comissió Educació), Ellen S. (Comissió Extraescolars), 

Diana P. (Comissió Extraescolars), Cristina B. (Comissió Festes) i Anouk D.  (Comissió Comunicació) 

S’inicia la reunió l’Elina manifestant que com la Chio que era l’antiga Presidenta ja no està el seu fill a 

l’escola ja no pot continuar sent presidenta tot i que encara consta com a presidenta 

administrativament.  L’Elina farà de presidenta en funcions fins la propera assemblea que s’aprovin 

els càrrecs nous. 

Fins ara només hi havia com a càrrec, la presidenta i la tresorera que era la Cristina.  

Tanmateix, l’Elina manifesta que és necessària una vicepresidenta i una secretaria amb qui pugui 

compartir la càrrega de feina de la junta. També que qualsevol membre que vulgui agafar el rol de 

president/a és benvingut. 

En aquest sentit, l’Hector s'afegeix a la Junta agafant el càrrec de tresorer i la Cristina passarà a ser 

secretària. Tot i que això haurà de ser aprovat en la propera assemblea general a l’octubre. 

Es posa de manifest que faltaria, tot i que no és obligatori, el càrrec de vicepresident. La Rosa, tot i 

que no es presenta pel càrrec, proposa donar el seu  suport administratiu a la junta fins que surti 

alguna persona pel càrrec. Tanmateix,  posa de manifest que per motius de conflictes d’interès no 

pot assistir en representació de la Junta directiva a les reunions que hi ha a l’escola. 

Es parla dels problemes que hi ha hagut per tal de registrar la Junta al Registre del departament, ja 

que l’AFFAC els ha informat que l’antiga Junta no estava registrada i per aquest motiu s’ha de tornar a 

realitzar els papers. 

També es parla d’incorporar una eina de time working SLACK, la qual gestiona els grups de whatsapp 

i facilita molt tota la feina i emmagatzematge de documents. Són uns 20 € per persona anuals. Es 

valorarà. 

Es comença a parlar del calendari d’activitat per als propers mesos. 

 

Treball de la Junta de l’AFA 

S’ha de convocar l’Assemblea per l’octubre on s’haurà de presentar la memòria del curs anterior, 
aprovar l’acta de l'assemblea anterior i presentar els nous canvis. 



La Comissió mixta de menjador es reunirà el 12/09 amb el consell escolar, Saned i l’escola per parlar 
del menjador. 

El dia 18/09 hi ha la reunió informativa d’inici de curs amb les famílies per parlar del funcionament 
del menjador.  

 

COMISSIÓ MENJADOR- Rocio M. 

A part de les pròximes reunions, s’ha de començar a treballar en el nou contracte per l’any vinent i 
veure les empreses proposades i com gestionar el tema. 

Es demana sobretot molta transparència en aquest procés. 

 

COMISSIÓ FAMÍLIES NOUVINGUDES- Anna R. 

S’agraeix a la comissió de famílies nouvingudes pel treball realitzat aquests últims mesos. Tant les 
famílies com l’escola estant molt contents amb l’acollida rebuda. 
Ara ja han fet tota la feina que bàsicament ha estat a finals de curs i principi d’aquest curs. 
Volen repassar el tema de decàleg de preguntes i es proposa passar-lo a totes les famílies via 
delegats de classe. 
Al desembre tenen l’enquesta a les famílies nouvingudes. 
En uns dies preguntaran a les famílies nouvingudes com els hi ha anat i si hi ha algun dubte o 
problema. 
També els hi han de passar l’Instagram de l’AFA a totes les famílies noves. 
 

COMISSIÓ EDUCACIÓ - Rosa S.  i Jordi S. 

El més urgent que tenen és el taller de 6è de Sexualitat, que han de parlar amb l’escola i també amb la 
Chio, ja que ella era la que ho portava per veure si la mateixa empresa ho podria fer. 
Volen saber amb quin pressupost poden comptar per tal de buscar més xerrades. Tresoreria contesta que 
de moment no es pot concretar perquè encara no hi ha totes les famílies inscrites a l’AFA. 
 
També es parla que l’Oscar, que és osteòpata, s'ha ofert a fer una xerrada gratuïta. La comissió es posarà 
en contacte per estudiar la possibilitat de que així sigui. 
 

COMISSIÓ EQUIPAMENTS - Rosa S. 

S’ha de resoldre com a tema urgent, el tema dels diners recaptats amb les mones de pasqua, veure la 
viabilitat del tobogan. 

S’ha de prendre una decisió si aquest any es torna a fer o no el tema de les mones de pasqua, que 
sembla que no acaba d’agradar a les famílies. En aquest sentit, s’ha de demanar cita amb la direcció 
de l’escola per parlar del tema dels equipaments necessaris. 

 
COMISSIÓ EXTRAESCOLARS - Ellen S. i Diana P. 
 
El proper dijous sortirà la llista definitiva de les extraescolars que es farà segons les demandes de les 
famílies, i s’enviarà mail a les famílies.  
Durant tot l’any es poden apuntar a les extraescolars mitjançant el correu de la coordinadora. 
 



Diana comenta que Rubén de Naifar l’hi va dir que ens devia 980€. Diana parlarà amb Rubén per 
veure com podem comprovar si tot està ok, fer seguiment del què ens ha de donar, ja que aquests 
diners provenen dels casals d’estiu i setmana santa i dels esporàdics. 
 
Al març es fa una enquesta i les portes obertes són al juny. 
 
Es parla d’ajuntar enquestes per no fer tantes i finalment es veu viable fer una conjunta 
d’extraescolars i menjador al febrer. 
 
 
COMISSIÓ FESTES – Cristina B. 
 
S’ha de parlar amb l’Olivera per parlar del tema de les disfresses de carnestoltes, ja que tot i que 
queda molt si no ens posem ara després no hi ha temps. 
 
La castanyada és la próxima festa que hi ha,  que s’ha de comprar les castanyes i buscar una iaia 
perquè faci de castanyera i preguntar a l’escola si fa falta fotògraf. 
 
La marató de TV3 serà la següent,  que bàsicament la feina és recollir els diners i fer publicacions a 
instagram i gestionar TPV amb la recollida de diners. 
 
Per Nadal hi ha el concert, on s’ha de preguntar si necessiten ajuda per la decoració de l’escenari. 
També s’ha de decorar l’escola i comprar el torró per donar als nens. 
 

COMISSIÓ COMUNICACIÓ- Anouk D. 

Són tres persones i de moment es reparteixen el treball. 

Demanen que millor passar per email de comunicació (masmaria.afacomunicacio@gmail.com) tots 
els comunicats a ells i  així centralitzen. 

Faran un recordatori per les famílies per tema de la quota AFA, de moment hi ha un 66% apuntats. 

Han d’enviar el menú d’aquest mes i un bon inici de curs. 

Aquest any es vol activar molt l’Instagram i demanen que cada activitat que es faci es realitzin 
fotografies i els hi enviem, així les poden penjar i també ens serveix per fer la memòria després on 
també s’han d’adjuntar fotografies. 

 

COMISSIÓ BIBLIOTECA- Mariana P. 

No està present. 

 

COMISSIÓ DE CULTURES 

De moment està en standby per falta de temps. 

 

COMISSIÓ SOSTENIBILITAT- Anna C. 

No està present, aquesta comissió està encarada a donar suport a les altres en temes de 
sostenibilitat. És a dir, si qualsevol comissió necessita assessorament se li pregunta, exemple pícnic. 



 

Per últim, es parla de que el director va demanar a l’AFA si es podia ampliar l’horari de permanències 
15 min més el dia de les reunions d'aula, ja que se’ls hi queda curt. Es decideix proposar a l’escola 
només ampliar a infantil i 1r de primària, ja que l’AFA no pot assumir tot el cost, tenint present que el 
pressupost de l'AFA no està definit encara. 

 

Es demana a totes les comissions treballar amb el pressupost i el calendari de les activitats per posar 
al dia i comunicar a la Junta. 

 

A les  23.10 h es dona per finalitzada aquesta reunió i s'estén aquesta acta amb el vistiplau de la 
Presidenta en funcions. 

 
Elina Desylla 
Presidenta en funcions 


